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Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 14. august 2024 17.30 – 19.30 
Tilstede: Flemming Overgaard, Annette Rendbo Larsen, Christina H. Kruse, Nathalie Kajberg, Maja 
Mandix, Anne Julie Hasle Østergaard, Susan R. Rahbek, Niels F. Jensen, Catja Kristiansen og Søren 
Schlüter 
 

Afbud: Signe K. Dupont, 
 
Referent: Catja Kristiansen  

1 – 24/25  Godkendelse af dagsorden. 

Den er godkendt 

2 – 24/25 Referat godkendt. 
Godkend før sommerferien  

3 – 23/24  Formanden har ordet 

 Skolen har ordet, ved: 

 Niels – repræsentant for lærere: 

 Det har været en god start. Lærerne er i gang med at planlægge OL emneuge.  

 Elevråd - De er ikke konstituerede endnu 

 Susan repræsentant for pædagoger. 

 Det har været en god sommer i SFO. Der har været børn i alle uger. Ca. samme antal som der 
plejer. 

 Skoleledelse: 

 Skolen havde i går besøg af B & U udvalget, som ville høre hvordan vi inddrager elevernes 
stemme på skolen. Det var en god oplevelse for ledelsen.  

 Ledelse- lærere og en elev udtalte sig i tirsdags om Trivselsmålingen på P4Fyn. Den er dalet na-
tionalt og også på Bogense Skole.  

 

 

4 – 24/25 Forældremøder: 
0. årgang d. 10. september - Anette 
1. årgang d. 10. september – Anette  
2. årgang d. 4. september - Kristina  
3. årgang d. 9. september- Flemming 
4. årgang d. 12. september - Maja 
5. årgang d. 28. august - Signe 
6. årgang d. 19. september - Anne 
7. årgang d. 5. september - Nathalie 
8. årgang d. 3. september - Kristina 
9. årgang d. 29. august - Flemming 

 

5 – 24/25 Talekort til forældremøder. Skal det genopfriskes? (vedhæftet)  

Det besluttes, at talekortet skal være en del af årshjulet og tages op på det første bestyrelsesmøde hvert 
år til revidering. SS sender skabelonen til forældrerepræsentanterne, som reviderer dette års talekort. 
Maja er tovholder på det og laver udkast. 

6 -24/25 Evaluering af skolebestyrelsens arbejde / mødeaktivitet. (bilag vedhæftet) 

Der er sat kryds i skemaet, at skolebestyrelsen ikke slutter til tiden. Vi har møde fra 17.30 til 19.30, deref-
ter spiser vi. Det er frivilligt, om man vil spise med, og hvor længe man deltager. 
Vi skal være bedre til at lukke vores diskussioner.  
 
Vi kan blive bedre til at invitere oplægsholdere eller gæster. 
 
For at gøre opmærksom på skolebestyrelsens arbejde, formidler vi fremadrettet referatet fra skolebesty-
relsen som opslag i Aula i et link. Dette gør sekretæren. 
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7 – 24/25 Debatpunkt: 
Elevrådet ønsker at de ældste elever kan gå i Netto i skoletiden. Hvis der skal laves et forsøg, hvad skal vi 
så være helt afklaret omring: 

- Forældres samtykke til at forlade området. 
- Hvad må eleverne købe? 
- Hvor ofte må det ske? 
- Må elever købe til hinanden? 
- Andet? 

 

 
 
Det er blevet vurderet, hvorvidt det er muligt at lave succesfulde prøvehandlinger ved at lade de ældre 
elever tage i byen og handle. Elevrådet har skubbet til bestyrelsen og skabt en god forstyrrelse. Der er 
blevet diskuteret i forskellige foraer, hvilke konsekvenser et forsøg ville kunne få. 
 
Erfaring fra andre skoler siger tydeligt, at kostpolitikken ikke bliver overholdt hvis elever kan købe ind i en 
dagligvarebutik. 
Et samarbejde med Salling Group, hvor de ikke betjener eleverne i skoletiden er ikke en mulighed.  
 
Skolen har ansvaret for eleverne i pauserne. En enig bestyrelse ønsker at holde fast i, at eleverne ikke må 
handle i skoletiden. 
 
Stor anerkendelse til elevrådet for at tage punktet op.  
 
Skolen er til gengæld i dialog med Menu og andre udbydere om at optimere udvalget i skolens bod. Med 
det Nordfynskort vi har på skolen, kan vi udbyde mad som forældre (eller elever) kan bestille. Det vil mi-
nimere spildet.  
 
Bestyrelsen bakker om omkring, at vi fastholder skolens kostpolitik.  
 

8 – 24/25 Indsatser i skoleåret – hvad ønsker skolebestyrelsen at nå i indeværende skoleår? 
 

- Det har skolebestyrelsens interesse og fokus at arbejde med den gode kommunikation mellem 
skole og hjem. Det lægger sig også op af skolens værdisæt at kigge på det. 
 

- Skolebestyrelsen vil gerne inddrage trivselsmålingen i skoleåret og være undersøgende om-
kring, hvordan vi kan arbejde med denne og løfte trivslen. 

 

9 – 24/25 Torsdag d. har vi en udfordring med hele tre arrangementer på samme tidspunkt. Forslag: 
Bestyrelsesmødet flyttes til onsdag d. 2. oktober. Skolens ledelse er til Åbent Hus, og bestyrelsen forde-
ler sig”. 
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D. 26.9 har vi skolebestyrelsesmøde samtidig med andre møder. Skolebestyrelsesmødet flyttes til d. 2. 
oktober. 

10- 24/25 

 

 

 

Vi mangler det dokument, der viser, at Bogense Skole holder valg til skolebestyrelsen hvert. 2. år. Skal 
sekretæren søge B- & U udvalget om tilladelse fremadrettet? 
 

Det vedtages. 

11 -24/25 Skolerejse til Berlin – status og tanker. (Udkast til princip for skolerejse på 9. årgang - bilag vedhæftes) 

Personalet er rigtig glade for at skolebestyrelsen bakker op om, at der fortsat skal være skolerejse til Berlin. 
 
Det foreløbige princip bliver drøftet på forældremøder på 7.kl og 8. kl. 
Princippet for skolerejse drøftes. Fremadrettet kan skolerejsen kun gennemføres, hvis den understøttes af 

”frivillige donationer”.  Skolen er klar på at stille timer til rådighed, for at eleverne har mulighed for at 
lave frivilligt arbejde a la ”Operation Dagsværk”, som kendes fra ungdomsuddannelser. 

 
Kan man risikere, at der er årgange/klasser, der ikke kan komme afsted? Det kan ikke udelukkes. Det er 

vigtigt, at der er forældreråd i udskolingen som kan være tovholder sammen med årgangene for at 
skabe fokus på indsamling af frivillige donationer. 

 
Personalet laver det overordnede formål til skolerejsen. Punktet sættes på til vedtagelse til næste møde 

d.2. oktober. 
 

Evt. Vi er 34 elever færre i dette skoleår. Vi har indskrevet 12 elever færre på 0. årgang end der gik ud af 9. 

årgang.  

5 elever er visiteret til andre skoletilbud. 

Der er 17 elever, som har valgt et anden skole.  

 

Det betyder nedgang i økonomien på ca.  1.500.000 kr. i budgetåret 2025. 

 

Det vil få betydning for antallet af ansatte på skolen.  

 

Punkter til 

næste møde 

Næste skolebestyrelsesmøde d. 2. oktober fra 17:30- 20:00 

Punkter til dagsorden; 

- Opfølgning på forældremøder/kontaktforældre 

- Skolerejse til Berlin – princip til beslutning.  

- Elevers indkøb i skoletiden. 

- Dialogmøde med kontaktforældre? Skal der afholdes et møde- og med hvilket formål? 

- Rundering 

- Budget 2025 

- Evt 

 

 

 

 


